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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 19 noiembrie 2024 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită.  

 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o platformă 

online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de ședință sunt prezenți 

cei 18 consilieri locali în funcție. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Bălan, viceprimar Cristian Hendrea, director 

executiv A.P.L Sanda Tudorache înlocuitoarea de drept a secretarului general si 

funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al Primarului. 

 Președintele de ședință, dna consilier local Aldea Simona Maria prezintă următorul 

proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ”Eficientizare și 

modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza 

D.A.L.I cu elemente de S.F, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiții  „Eficientizare și modernizare iluminat public în 

Municipiul Orăștie”. 

 3.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Programului anual al 

achizițiilor publice pentru anul 2024 aprobat prin HCL nr.49/2024. 

 4.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 

aferentă obiectivului de investiții – „Eficientizarea energetică – Clădiri rezidențiale din 

Municipiul Orăștie”. 

 5.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

Municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării manifestării „Atelierul și trăsura 

lui Moș Crăciun”. 

 6.Proiect de hotărâre privind solicitarea convocării Adunării Generale a Acționarilor 

la SC Activitatea Goscom SA Orăștie. 

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ”Eficientizare și 

modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dna director executiv Tudorache Sanda precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.250/2024 privind aprobarea depunerii proiectului 

”Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 
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 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I cu elemente 

de S.F, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții  „Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dna director executiv arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.251/2024 privind aprobarea documentației tehnico-

economice - faza D.A.L.I cu elemente de S.F, a devizului general și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții  „Eficientizare și modernizare iluminat 

public în Municipiul Orăștie”.  

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea și completarea Programului anual al achizițiilor publice 

pentru anul 2024 aprobat prin HCL nr.49/2024. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dna director executiv Tudorache Sanda precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.252/2024 privind modificarea și completarea 

Programului anual al achizițiilor publice pentru anul 2024 aprobat prin HCL nr.49/2024. 

 La punctul 4 al ordinii de zi al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 

aferentă obiectivului de investiții – „Eficientizarea energetică – Clădiri rezidențiale din 

Municipiul Orăștie”. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare.  

 Dna director executiv arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.253/2024 privind aprobarea notei conceptuale și a temei de 

proiectare aferentă obiectivului de investiții – „Eficientizarea energetică – Clădiri 

rezidențiale din Municipiul Orăștie”. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al Municipiului Orăștie pe 

anul 2024 în vederea organizării manifestării „Atelierul și trăsura lui Moș Crăciun”. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru 

Grozuță” Orăștie. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan întreabă care va fi traseul trenulețului lui Moș 

Crăciun. I se răspunde de către dl referent Pistol Eugen care menționează că, acesta 

urmează sa fie stabilit în perioada imediat următoare, dar în mod normal traseul acestuia 

va fi ceva mai lung și va ieși din Piața Victoriei, va trebui să avem și o mașină 
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antemergătoare a Poliției Locale, în concluzie va circula în zona centrală și în jurul 

cetății. 

 Dna director executiv Tudorache Sanda precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.254/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al Municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării manifestării „Atelierul 

și trăsura lui Moș Crăciun”. 

 La ultimul punct al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind solicitarea convocării Adunării Generale a Acționarilor la SC Activitatea 

Goscom SA Orăștie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan solicită ca la următoarea ședință să ni se 

comunice care este cuantumul indemnizației unui administrator, fiindcă s-au vehiculat tot 

felul de informații în spațiul public pe aceasta temă. 

 Dl consilier local Ionică Mircea menționează faptul că, în vechea formă de 

organizare aveam un reprezentant al Consiliului local care vota în numele consiliului 

dacă bine a reținut. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian precizează că, din cate știe toți membrii 

consiliului local fac parte din adunarea generală a acționarilor, iar în acest sens                  

SC Activitatea Goscom SA a făcut o solicitare pentru desemnarea unuia sau a doi 

reprezentanți ai autorității tutelare care să reprezinte interesele acesteia în adunarea 

generala a acționarilor.   

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, ținând cont că în luna aprilie a 

acestui an procedura de selecție a fost eminamente politică, nu a fost profesională și am 

citit și criteriile la acel moment, nu mai reia subiectul, cei mai mulți dintre colegi cunosc 

discuția care a fost atunci și în consecință consilierii locali ai Uniunii Salvați România se 

vor abține de la vot.   

 Dna director executiv arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 16 voturi „pentru”, iar doi 

consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.255/2024 privind solicitarea convocării Adunării Generale a 

Acționarilor la SC Activitatea Goscom SA Orăștie. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                            Secretar General,                                                                   

              Simona Maria ALDEA                                        jr.Călin COSTOIU 

 


